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سردار اکبری:
خبرنگار با ایمان حق شناس،       

حق بین و حق گو است

علیه  هاشم  قمربنی  حضرت  سپاه  فرمانده 
می  را  حق  ایمان  با  خبرنگار  گفت:  السلام 

شناسد، حق را می بیند و حق را می گوید.
و  خبرنگار  مقام  گرامیداشت  مناسبت  به 
همایش   ، رسانه  اصحاب  زحمات  از  تجلیل 
مدار امید در حسینیه آیت الله بهاءالدینی سپاه 
استان چهارمحال و بختیاری برگزار و از زحمات 
خبرنگاران و فعالان رسانه ای و مدیران روابط 

عمومی بسیج تجلیل بعمل آمد.
سردار علی محمد اکبری فرمانده سپاه حضرت 
قمربنی هاشم علیه السلام در این همایش با 
گرامیداشت مقام والای شهدای رسانه و شهدای 
و  رسانه  اصحاب  زحمات  از  تجلیل  و  انقلاب 
مدیران روابط عمومی گفت: هر روز روزِ خبرنگار 
است. خبرنگاری یک شغل نیست؛ بلکه عشق 
است. فرمانده سپاه حضرت قمربنی هاشم علیه 
السلام با تجلیل  از رشادت های و ایثارگری های 
خبرنگاران استان چهارمحال و بختیاری در عرصه 
باید  اظهار کرد: خبرنگار متعهد  های مختلف 
مانند جنایات رژیم  منعکس کننده وقایع روز 
صهیونیستی در غزه و قتل عام زنان و کودکان و 
مردم بیگناه باشد. سردار اکبری خبرنگاران را به 
دو گروه با وجدان و با ایمان تقسیم کرد و افزود: 
خبرنگار باوجدان تاریخ را درست می نویسد و 
از تحریف آن جلوگیری می کند و فرقی ندارد 
با  خبرنگار  ولی  غیرمسلمان  یا  باشد  مسلمان 
ایمان فراتر از یک خبرنگار باوجدان است. او حق 
را می شناسد، حق را می بیند و حق را می گوید.
فراز  را  ایمان  با  خبرنگاران  کرد:  تصریح  وی 
ونشیب های مختلف تاریخ انقلاب دیده ایم . کار 
این خبرنگاران مصداق امر به معروف و نهی از 
منکر است. فرمانده سپاه حضرت قمربنی هاشم 
علیه السلام در پایان سخنان خود بار دیگر از 
زحمات و تلاش های شبانه روزی خبرنگاران و 
اصحاب رسانه و صدا و سیما در انعکاس اخبار 
فعالیت ها و رویدادهای سپاه و بسیج استان و 
با روابط عمومی سپاه حضرت قمربنی  تعامل 
هاشم علیه السلام تشکر کرد. تجلیل از خانواده 
شهدای رسانه ای استان چهارمحال و بختیاری، 
تکریم اصحاب رسانه و خبرنگاران افتخاری بسیج 
و مدیران روابط عمومی در پایان این همایش 
از  فتوکلیپی  پخش  است؛  گفتنی  شد.  برگزار 
عملکرد رسانه های استان چهارمحال و بختیاری 
با موضوع انعکاس اخبار سپاه و بسیج و نماهنگ 
هایی با مضمون جهاد تبیین از دیگر برنامه های 
قمربنی  حضرت  سپاه  در  امید  مدار  همایش 

هاشم علیه السلام بود.

دیدار مدیرعامل آبفا گلستان با 
خبرنگاران استانی

با ۱۷ مرداد روز خبرنگار، مدیرعامل  همزمان 
آب و فاضلاب گلستان به همراه مدیر دفتر روابط 
عمومی و آموزش همگانی و مدیر دفتر حقوقی 
پایگاه  خبرگزاریها،   دفاتر  در  حضور  با  شرکت 
های خبری و روزنامه ها از تلاشهای خبرنگاران 
و اصحاب رسانه در انعکاس اخبار و  رویدادها  
دیدارها  این  در  رحیمی  کرد.ابوالفضل  قدردانی 
را  روز  این   ، روز خبرنگار  فرا رسیدن  تبریک  با 
ابعاد  بررسی  و  برای شناسایی  مناسبی  فرصت 
و نقش رسانه ها و خبرنگاران در اطلاع رسانی 
عنوان و تصریح کرد: خبرنگاران به عنوان رابط بین 
مسئولان و مردم  در عرصه اطلاع رسانی صحیح 
خدمات دولت و نیز پیگیری مشکلات مردم نقش 
بسیار مهم و تعیین کننده ای دارند.او با اشاره 
به جایگاه خبرنگاران در بیان واقعیت و به تصویر 
کشیدن رویدادهای بخش آب و فاضلاب افزود: 
این امر در افزایش آگاهی مردم از اهمیت بسیاری 
برخوردار است و چه بسا سرمنشأ اتفاقات خوبی 
خاطرنشان  گلستان  آبفا  است.مدیرعامل  بوده 
کرد: این شرکت برای رسیدن به اهداف متعالی 
خود که همان خدمت رسانی شایسته به مردم 
بازوان  عنوان  به  خبرنگاران  همراهی  به  است، 
ضمن  دارد.رحیمی  نیاز  مدیران  درکنار  پرتوان 
تبریک فرا رسیدن روز خبرنگار، حضور خبرنگاران 
در صحنه های مختلف جامعه برای اطلاع رسانی 

درست و صحیح را ستودنی دانست.

سومین جلسه کمیته تخصصی 
شورای هماهنگی مبارزه با مواد 

مخدر در فضای مجازی برگزار شد

شورای  تخصصی  کمیته  جلسه  سومین 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر در فضای مجازی 
تخصصی  کمیته  جلسه  سومین   . شد  برگزار 
شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر در فضای 
ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  جلسات  سالن  در 

اسلامی خوزستان برگزار شد.
در این نشست مجید منادی، مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی خوزستان به ۱۷ مرداد که روز 
گفت:  و  کرد  اشاره  بود  خبرنگار  بزرگداشت 
بسیار  مردم  بر  مجازی  فرهنگی  های  فعالیت 
تاثیرگذار است و به طبع از خیلی از معضلات 

اجتماعی می تواند پیشگیری کند.
از  استفاده  بر  باید  ما  داد: سعی  ادامه  وی 
تجربیات موفق و موثر پیشکسوتان این عرصه 
باشد و با تلاش های مستمر بتوانیم این تجارب 

سازنده را به نسل های بعد منتقل نماییم.
در ادامه منصوری خواه، مسئول پیشگیری از 
آسیب های اجتماعی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان، اظهار کرد: در جلسه امروز 
حوزه  ایی  رسانه  و  اجتماعی  فعالین  نقش  به 
فضای مجازی در پیشگیری از اعتیاد و معضلات 

آن با تاکید بر حوزه رسانه خواهیم پرداخت.
وی افزود: همانگونه که مطلع هستید نقش 
رسانه ها در پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
نقش بسیار پر رنگی است. امروزه نقش آموزش 
در اطلاع رسانی و سرگرمی به عنوان ابزارهایی 
که ارتباط بین مخاطب و رسانه را برقرار می کنند 
حائز اهمیت است. محتوایی که رسانه ها در 
اختیار مخاطب  قرار می دهند اعم از تلویزیون 
تاثیرگذاری فراوانی  و رسانه های مکتوب همه 
دارند.این رسانه ها به طبع مخاطبین بسیاری 
دارند و اثر بخشی بسیاری بر مخاطبین خود 
تولید  بر  بیشتری  توجه  باید  ها  رسانه  دارند. 
محتوایی که به مخاطب منتقل می شود در این 

زمینه داشته باشند.
منصوری خاطر نشان کرد : آمارها در کشور ما 
نشان می دهد که استفاده از مواد مخدر در بین 
اقشار مختلف رو به رشد است و این آمار قطعا 
که  می دهد  نشان  آمارها  است.  نگران  کننده 
غریب به ۱۵ میلیون نفر در ایران درگیر معضل 
اعتیاد هستند. تجربه کشورهای دیگر نشان داده 
است که هر چقدر رسانه ها در این عرصه فعال 
تر باشند، آمارها رو به کاهش و هر چقدر رسانه 
ها در این زمینه کم کار باشند این آمارها رو به 
افزایش است. در نظام های سرمایه داری امروز 
یکی از انحصارات رسانه است و رسانه یک ابزار 
قدرتمند و دم دستی و هم نوا در شکل گیری 
فرهنگ ها و خرده فرهنگ ها است. رسانه ها 
این معضل  از  پیشگیری  به  ابعاد مختلف  در 
پرداخته و توانسته اند تاثیرگذار باشند. در ادامه 
یکی از اساتید دانشگاه شهید چمران اهواز گفت: 
در دانشگاه ما جلساتی تحت عنوان یاری گران 
زندگی برگزار می کنیم و نه گفتن را به دانشجویان 
آموزش می دهیم.این جلسات به شکل مستقیم 
و برخط برای کارکنان دانشگاه شهید چمران اهواز 
نیز برگزار می شود. در خوابگاههای دخترانه هم 
جلسات حضوری و جلسات مسمتر مجازی هم 
داریم و قصد داریم در این بستر مجازی کلیپ 

های زیادی را منتشر کنیم.
سپس یکی از مدیران آموزش و پرورش استان 
خوزستان گفت: ظرفیتی که در بستر برنامه شاد 
آفلاین است و  و  آنلاین  به صورت  دارد  وجود 
قابل استفاده برای عموم دانش آموزان. ما در 
این بستر مرتبا در حال تولید محتوا و نشر در 
این بستر شاد هستیم و هر محتوای آموزشی که 
در اختیار ما قرار گیرد بعد از تأیید کارشناسان 
ما در این بستر پر مخاطب قرار می گیرد و قطعا 
مورد استقبال قرار خواهد گرفت. در این میان 
همه ی ارگان هایی  که محتوا سازی انجام دهند 
می توانیم در این فضا منتشرش کنیم و تلاشهایی 
همه عزیزان به شکل دیده خواهد شد و تاثیر 
گذاری بیشتری را بر مخاطب خواهد گذاشت. ما 
تلاشمان این است که در آموزشهایمان صرفا به 
دنبال آموزش نوجوان ها نباشیم بلکه بتوانیم در 
این فضای گسترده بر والدین نیز اثرات مثبت و 
مفیدی بگذاریم که روش های تربیتی ما و والدین 
این نشست مدیر کل  پایان  در  باشد.  همسو 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان از حبیب الله 

بهرامی ، پیشکسوت رسانه تقدیرکرد.

زاهدان محمد شکوهی فر : علیرضا راشکی امروز 
در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهار کرد: هم 
اکنون سیستان و بلوچستان با دارا بودن ۳۲ شهرک 
خود  ویژه  جغرافیایی  موقعیت  صنعتی  ناحیه  و 
بودن  دارا  و  مکَرُان  به سواحل  از جمله دسترسی 
مرزهای طولانی با کشورهای افغانستان و پاکستان 
نقش موثری در اجرایی شده برنامه توسعه محور 
شرق کشور دارد. وی با بیان اینکه مشارکت مردم در 
شهرک های صنعتی که در واقع شعار سال »جهش 
تولید با مشارکت مردم« است، عملی شده، افزود: 
نوع تولید کشور در چند دهه اخیر کمک کرده تا با 
توجه به تحریم های استکبار جهانی؛ اما چرخ اقتصاد 
پویا و در حرکت باشد و توطئه دشمن را خنثی کند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی سیستان و 
بلوچستان یکی از برنامه اصلی شرکت شهرک های 
منظور  به  زیرساخت  ایجاد  را  استان  در  صنعتی 
استان  نقاط  در بخش  واحدهای صنعتی  استقرار 
دانست و ادامه داد: در این زمینه ۲ ناحیه صنعتی را 
با این نگاه توانستیم در سال گذاشته زیرساخت آن را 

فراهم کنیم و تکمیل شود.
وی تاکید کرد: سیستم صنعتی زرآباد و بمپور به 
منظور استقرار صنایع کشاورزی و همچنین تکمیل 
ارزشی صنایع در حوزه محصولات خرما و  زنجیره 
موز انجام شده؛ امسال هم برنامه ریزی کرده ایم تا 
۲ ناحیه دیگر هم در سطح سیستان و بلوچستان 
ساخته و در واقع شرایط برای استمرار صنایع مهیا 
شود که در آن پست برقی هم هدف گذاری شده که 

در نصرت آباد این پست مستقر خواهد شد.
راشکی برنامه اصلی شرکت شهرک های صنعتی 
را ایجاد زیرساخت های لازم برای استقرار واحدهای 
بلوچستان  و  سیستان  مختلف  نقاط  در  صنعتی 
دانست و ادامه داد: سال گذشته ۴۶ واحد تعطیلی 
میزان  امسال همین  که  برگشتند  تولید  به چرخه 
هدف گذاری شده، علاوه بر آن سال گذشته با برنامه 
ریزی و کمک دستگاه های متولی حدود ۶۰ واحد 

صنعتی توانستند با افزایش ظرفیت روبرو شوند که 
امسال نیز همین مدل در دستور کار قرار دارد.

حق  واگذاری  قراردادهای  پایش،  کرد:  بیان  وی 
به  بهره برداری زمین هایی که در سال های گذشته 
متقاضیان تحویل شده اما به تعهدات خود در بازه 
زمانی معین عمل نکرده  و در نهایت منجر به ایجاد 
کسب و کار نشده اند، یکی از اهداف مهم کارگروه 

پایش طرح های صنعتی است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی سیستان و 
بلوچستان گفت: تعداد ۴۱ واحد تولیدی در گستره 
شهرک ها و نواحی صنعتی استان سال گذشته که 
از سوی رهبر معظم انقلاب به عنوان »مهار تورم 
و رشد تولید« نامگذاری شده بود، راه اندازی مجدد 
شد، از این تعداد واحد تولیدی ۲۷ واحد تولیدی در 
داخل شهرک ها و نواحی صنعتی استان و ۱۴ واحد 
نیز در محدوده خارج از شهرک ها و نواحی صنعتی 

راه اندازی مجدد شدند.
وی افزود: ۳۰ شهرک و نواحی صنعتی سیستان و 
بلوچستان در زمینی به مساحت چهار هزار و ۴۲۷ 
بهره  به  واحدهای  تعداد  و  اندازی شده  راه  هکتار 
به یک هزار و ۳۷۶ واحد می رسد.  برداری رسیده 
راشکی بیان کرد: همچنین سال گذشته ۲۱۱ قرارداد 
با سرمایه گذاران در سیستان و بلوچستان منعقد 

شده است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی سیستان و بلوچستان خبر داد

هدف گذاری برای بازگشت واحدهای تعطیل به چرخه تولید
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی سیستان و بلوچستان گفت: سال گذشته ۴۶ واحد تعطیلی به چرخه تولید برگشتند که امسال همین میزان 

هدف گذاری شده است.
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شانزدهمین بازدید مدیریت شهری شیراز و خبرنگاران از روند 
اجرای نوبت شب پروژه های عمرانی بزرگ مقیاس در سال ۱۴۰۳ به 
پروژه ایستگاه مترو کلبه سعدی واقع در فاز ۲ خط ۲ قطار شهری 

واقع در میدان گلستان )کلبه سعدی( اختصاص یافت.  
بازدید  این  در  شیراز  کلان شهر  شهردار  اسدی،  محمدحسن 
گفت: هر شنبه شب به همراه اصحاب رسانه بازدید شبانه با هدف 
اطلاع رسانی بروز در خصوص روند اجرای پروژه ها برگزار می شود. 

شهردار شیراز اعلام کرد: علاوه بر فاز ۲ خط ۲ مترو، خط ۳ نیز 
از شهرک گلستان با پیشرفت بسیار خوب در سایر ایستگاه ها به 

سمت چهارراه معالی آباد و شاهد در حال اجراست. 
او افزود: امروز هم زمان شهرداری شیراز در حوزه مترو اقدامات 

خوبی انجام داده و ۴ خط به صورت هم زمان در حال کار هستیم. 
شهردار شیراز در خصوص هزینه های بالای اجرای قطار شهری 
نیز اظهار کرد: اجرای هر کیلومتر از مترو به ۲۷۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار نیاز دارد و امروز میلگرد حکم طلا را دارد و باید نقدا خریداری 
شود؛ جابجایی تأسیسات هم مشکلات و زحمات خاص خود را دارد، 
با این  وجود هیچ پروژه نیمه تعطیلی در شهرداری شیراز وجود ندارد 
و هیچ پروژه ای که معطل هزینه، جابجایی تأسیسات و همکاری 

سازمان ها باشد نداریم. 
 در۳۶ ماه از عمر شورا بیش از ۱۰۷ هزار میلیارد تومان پروژه را 

افتتاح  و یا عملیات اجرایی آن را آغاز کردیم 
به گفته اسدی، ۳۶ ماه از عمر شورا می گذرد و ۳۶ مرحله افتتاح 
پروژه داشتیم و در این مدت بیش از ۱۰۷ هزار میلیارد تومان پروژه را 

افتتاح  و یا عملیات اجرایی آن را آغاز کردیم. 
وی همچنین گفت: تورهای عمران پیشرفت حسب تأکید شورای 
اسلامی شهر و شهرداری شیراز در حال برگزاری است تا مردم از 

روند اجرای پروژه ها به ویژه مترو بازدید کنند. 
 شهرداری شیراز در محرومیت زدایی و سایر اقدامات مبتکرانه 

خوش می درخشد 
در  نیز  فارس  استان  فجر  سپاه  فرمانده  بوعلی،  یدا...  سردار 
این بازدید حضور یافت و با تسلیت ایام شهادت سیدالشهدا )ع( 

گفت: در سطح شهر شیراز شاهد تحولی هستیم که قطعا حاصل 
برنامه ریزی، تلاش و مجاهدت های انجام شده به همت شهردار 

شیراز و شورای اسلامی شهر است. 
سردار بوعلی با بیان اینکه در همه ابعاد شاهد تحول هستیم، 
افزود: شهرداری شیراز در محرومیت زدایی و سایر اقدامات مبتکرانه 
خوش می درخشد و در خصوص تفرجگاه ها و مراکز فرهنگی، شاهد 

اقدامات خوبی از سوی شهرداری شیراز هستیم. 
وی اضافه کرد: همچنین از چند سال گذشته شاهد ایفای نقش 
نیروهای مسلح هستیم که نمونه آن اقدامات وزارت دفاع و قرارگاه 

سازندگی خاتم الانبیا )ص( در انجام این پروژه ها است. 
فرمانده سپاه فجر استان فارس تصریح کرد: این اقدامات در تحول 
شهر، حاصل هم افزایی شهرداری شیراز و پیمانکاران در راستای 

ارتقای سطح خدمات شهر است. 
 پروژه های محرومیت زدایی، محله و مسجدمحوری در جای جای 

شیراز در حال اجراست 
محمدرضا هاجری، ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در شهرداری 
منطقه ۳ نیز در این بازدید گفت: با پیگیری های انجام شده شاهد 

احداث ایستگاه مترو سعدی هستیم. 
وی ادامه داد: از اعضای شورای اسلامی و شهرداری شیراز برای 
این اقدام تشکر ویژه داریم؛ همچنین در خصوص سیل بندهای 
سعدی کارهای خوبی از سال گذشته انجام شده که در یک مورد 
در  اقدامات  این  و  شده  انجام  هزینه  تومان  میلیارد   ۲۳۰ فقط 

امیدآفرینی در دل مردم نقش مطلوبی دارد. 
پروژه های محرومیت زدایی، محله و مسجد  به گفته هاجری، 
محوری در جای جای شیراز در حال اجراست و امیدواریم همواره 

شاهد عمران و آبادی در شهر مقدس شیراز باشیم. 
 شاهد اجرای ۳۶ مرحله پروژه های خرد و کلان بالغ بر ۱۰۰۰ پروژه 

بودیم 
مهندس محمدامین، معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز با 
تشکر از تلاش های شورای اسلامی و شهرداری شیراز گفت: تاکنون 
در این دوره شورای اسلامی و شهرداری شیراز شاهد اجرای ۳۶ 

مرحله پروژه های خرد و کلان بالغ بر ۱۰۰۰ پروژه بودیم. 
احداث  آتش نشانی،  ایستگاه   ۱۴ احداث  داد:  ادامه  وی 
فرهنگسراها، سالن های ورزشی به تعداد ۲۴ عدد که افتتاح و یا 
احداث ۱۲ سالن سینمایی، ۱۰  آغاز شده،  آن ها  اجرایی  عملیات 
فرهنگسرا و خانه محله، بازارچه های ثابت و الگو و ... از جمله این 
موارد هستند.  امین اعلام کرد: در حوزه بهبود حمل ونقل و ترافیک 
۴۴ کیلومتر بزرگراه سازی یا انجام شده و یا در حال انجام است، 
بزرگراه شهید استوار، شهید رئیسی و... انجام شده و در حوزه تونل 
سازی و احداث زیرگذرها ۴ هزار متر آن کارشده که ۵۵۰۰ متر دیگر 
به آن افزوده شده است و در همین راستا زیرگذر بزرگ گویم به 
طول ۲ کیلومتر و تونل شهید خادم صادق و شهید شیبانی از نمونه 

کارها می باشد.
  خط ۲ مترو به عنوان یک مسیر شمالی جنوبی تا میدان امام 

حسین )ع( در حال بهره برداری است 
مهندس امیر یقطین، رئیس سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری 
شیراز نیز در این بازدید شبانه گفت: خط ۲ مترو به عنوان یک 
مسیر شمالی جنوبی تا میدان امام حسین )ع( در حال بهره برداری 
است.  وی ادامه داد: در ادامه این خط و در فاز ۲ در ایستگاه پارک 
آزادی نیز ۲ دستگاه تی بی ام ۶ متری از این ایستگاه در حدود 
۱۴۰۰ متر و در تونل دیگر بیش از ۱۴۰۰ متر حرکت کرده و در حال 
نزدیک شدن به ایستگاه اطلسی است.در  فاز ۲ خط ۲ مترو برنامه 
این است که تا ایستگاه کلبه سعدی حرکت تی بی ام ادامه پیدا 
کرده و ایستگاه ها در حد بهره برداری اولیه تا سعدی ادامه یابد؛ در 
ایستگاه سعدی هم باید به گونه ای اقدام شود که تا سال آینده آماده 

بهره برداری اولیه باشد. 
به گفته یقطین، ۳۷۰۰ متر از ایستگاه آزادی تا کلبه سعدی است 
که طول زیادی برای تی بی ام نیست و روند اجرای آن به خوبی 
پیش می رود و ایستگاه فضیلت هم در دست اقدام جهت تصویب 
است، اما در حال حاضر برنامه تا ایستگاه سعدیه مصوب و در 
حال اجرا است.  او ادامه داد: ایستگاه سعدیه با ۱۴۵ متر طول، 
ایستگاه های دارای طول زیاد که در حال حفاری شمع است  از 
و ۱۰۲ شمع از ۱98 شمع توسط دستگاه حفار زده شده و در حال 
حفاری شمع هایی که به تأسیسات شهری نزدیک است هستیم که 

با دستگاه حفار نمی توان آن ها را حفاری کرد. 
یقطین در خصوص حفاری تا ایستگاه اطلسی نیز اعلام کرد: 
تونل یک از ۱۳98 متر ۱۴۱ متر آن باقی مانده و تونل ۲ از ۱۴۱8 متر 

99۰ متر آن باقی مانده است.  
وی در خصوص اجرای سگمنت گفت: در تونل یک از 99۷ رینگ 
۱۰۴ رینگ باقی مانده و در تونل ۲ از ۱۰۱۲ رینگ ۷۱۰ رینگ آن 

باقیمانده است. 
سلیمانی، مدیر پروژه ایستگاه سعدیه نیز در این بازدید، اعلام 
کرد: ایستگاه سعدیه در ۲ طبقه به طول ۱۴۵ متر و عرض ۲۴.8 
متر و ۲۰ متر عمق ساخته می شود و حجم مقدار آهن آلات برای 
ریل گذاری این ایستگاه ۴۷۲ تن، خاک برداری 8۰ هزار مترمکعب، 
حجم بتن مصزفی ۱۶ هزار مترمکعب و آرماتور ۲۳۰۰ مترمکعب با 

بودجه موردنیاز برای این ایستگاه ۴۷۰ میلیارد تومان است.

و به سعدیه می رسد تابستان سال آینده متر

معاون دادگستری یزد:
قانون الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول در پیشگیری از جرم موثر است

یزد- سیما صادقی مقدم-  معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
استان یزد، گفت: تصویب و اجرای قانون الزام به  ثبت رسمی معاملات اموال 
غیرمنقول با ساماندهی اسناد عادی و نظارت بر مشاورین املاک و دلالی، در 

پیشگیری از وقوع برخی از جرائم و دعاوی موثر است.
محمدحسین رحیمی زاده در جمع اصحاب رسانه، تصویب قانون الزام به ثبت 
رسمی معاملات اموال غیرمنقول را یک تحول در زندگی مردم و معاملات روزمره 
شهروندان ذکر کرد و اظهار داشت: این قانون با تأکیدات مقام معظم رهبری در 

مجمع تشخیص مصلحت نظام تصویب شد.
وی با اشاره به اینکه حدود۲۵درصد از دعاوی طرح شده در دستگاه قضایی 
مربوط به اراضی و املاک و اسناد عادی راجع به آن است، افزود: جلوگیری از 
زمین خواری، پیشگیری از سوء استفاده سودجویان در تعدی به اراضی دولتی، 
مقابله با کلاهبرداری و فروش مال غیر و سامان دهی پیش فروش ها با اجرای 
این قانون انجام خواهد شدو ایجاد شفافیت در معاملات از مزایای اجرای قانون 
ثبت رسمی معاملات اموال غیر منقول است. معاون اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری استان یزد ایجاد امنیت روانی در سرمایه گذاری، حذف 
بنگاه های غیر مجاز با اتصال بنگاه های دارای مجوز به سامانه ثبت اسناد و 
املاک، حذف بورس بازی ها و جلوگیری از التهاب در قیمت ها را از دیگر 
محاسن اجرای این قانون دانست وخاطرنشان کرد: قانون مذکور از سوم تیر ماه 
سال جاری لازم الاجرا شده است و مردم ملزم هستند تمام اقدامات حقوقی و 
معاملات خویش را به صورت رسمی با رعایت مهلت های قانونی تنظیم نمایند.

وی تصریح کرد معاملات ثبت نشده پس از اجرای قانون ثبت رسمی معاملات 
اموال غیر منقول در هیچ بخش قضایی، شبه قضایی، ادارات اجرایی و حتی 

مراجع داوری قابل استناد و استماع نیست.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان یزد، تأکید کرد: 
از تاریخ ابلاغ و اجرای قانون یاد شده که سوم تیر ماه سال جاری است هر اقدام 
حقوقی که انجام شده و ثبت آن در سامانه صورت نگرفته باشد وجاهت قانونی 
ندارد و در هیچ بخش قضایی، شبه قضایی، ادارات اجرایی و حتی مراجع داوری 

قابل استماع نیست و فاقد اعتبار می باشد.
ثبت  در سامانه  ثبت  به  منوط  را  عادی  اسناد  اعتبار  قانونگذار  وی گفت: 
معاملات قرار داده و این امر هر شهروندی را ملزم می کند برای اعتبار بخشی به 
اقدامات حقوقی خویش که از سوم تیرماه سالجاری به بعد انجام شده است به 

ثبت آن در سامانه مرتبط مبادرت ورزد.
وی ادامه داد تمام اقدامات حقوقی ) معاملات( درباره املاکی که سند حدنگار 
آن)تک برگ( بعد ازتاریخ مذکور صادر شده باشد باید از طریق دفاتر اسناد 

رسمی صورت گیرد و قولنامه های عادی در این موارد معتبر نیست.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان یزد خاطر نشان 
کرد: قانون الزام به ثبت رسمی معاملات غیر منقول از سوم تیر ماه ۱۴۰۳ لازم 
الاجرا می باشد و تمام اقدامات حقوقی و معاملات نسبت به املاک و مواردی 
که ملک دارای سند تک برگ که از تاریخ مذکور به بعد صادر شده است می 
باسد الزاما باید از طریق تنظیم سند رسمی صورت گیرد و اسناد عادی و قولنامه 

ها فاقد اعتبار است.
دست  در  سابق  عادی  اسناد  ثبت  برای  ساله  دو  فرصت  به  زاده  رحیمی 
شهروندان اشاره کرد و گفت: این قانون به شهروندان ۲ سال فرصت داده است 
تا اسناد عادی خویش از اقدامات حقوقی را که قبل از تاریخ ابلاغ این قانون انجام 

شده است، ثبت و مستندات آن را در سامانه بارگذاری نمایند.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان یزد اظهار داشت: 
۲ سال نیز فرصت داده شده تا اگرفردی برای هر سند عادی یا ادعای مالکیت 
نیاز به رسیدگی قضایی و پیگیری از سایر مراجع قانونی دارد اقدام شود که اساساً 
شروع اقدام قضایی ضرورت دارد و چنانچه رسیدگی بیش از ۲ سال طول بکشد 

فاقد اشکال خواهد بود.
این مقام قضایی با بیان اینکه دعاوی و شکایات راجع به املاک در دادگستری 
صرفا با رعایت قانون الزام به ثبت سند رسمی معاملات و مهلت قانونی آن قابل 
پذیرش خواهد بود، افزود: مشاورین املاک و بنگاه ها فقط با رعایت قانون الزام 
به ثبت رسمی معاملات غیر منقول مکلف به تنظیم پیش قرار داد می باشند تا 

از طریق سامانه تعبیه شده به دفاتر اسناد رسمی ارجاع شود.
رحیمی زاده گفت: اسناد عادی همچون قولنامه ها، مبایعه نامه ها نسبت به 
املاکی که سابقه ثبت ندارند باید پس از راه اندازی سامانه ثبت ظرف مهلت 

قانونی ثبت و مستندات مرتبط آن بارگذاری شود.
وی افزود: این قانون با هدف حذف اسناد عادی راجع به املاک تصویب شده 

برای همه شهروندان لازم الاجراست.


